
Cor Visser, 

Voor het interview ben ik bij Cor te eten uitgenodigd. Cor is specialist in het klaarmaken 
van Italiaans eten, in het bijzonder Spaghetti aglio e olio. Dit niet al te ingewikkelde 
gerecht maak ik zelf ook geregeld klaar. Het lijkt simpel en dat is het ook. Die van Cor is 
wel heel erg lekker hoor. 

 

Cor waar ben je geboren? 

In Naarden op 14 mei 1946.  

14 Mei? Dus je bent vandaag jarig? 

Ja, hoewel het van oudsher gevierd wordt op de 15e. Ik ben er een van een tweeling. Ik 
kwam de 14e, mijn broer de 15e. De dokter adviseerde om ons maar te laten inschrijven 
op de 15e. Vandaar. 

 

Uit wat voor gezin kom je? 

Mijn ouders kwamen uit Marken. Mijn vader ging al vroeg mee op zee om vis te vangen, 
onder meer voor de kust van Frankrijk. Hij was reepschieter. Dat is de jongste matroos 
die de touwen van de netten helpt binnen te halen. De reden dat mijn ouders naar 
Naarden zijn getrokken is dat Marken een zeer hechte gemeenschap was, maar ook een 
verstikkende. Mijn vader had al kennis gemaakt met Naarden door het uitventen van vis. 
In Naarden zijn alle vier kinderen geboren: een 10 jaar oudere broer, een oudere zus en 
mijn broer en ik, de tweeling.  

 

Wat voor opleiding heb jij gedaan? 

Ik kom uit een heel eenvoudig milieu waar iedereen al vroeg ging werken. Ik heb de Mulo 
gedaan en was erg goed in algebra. Na de Mulo ben ik in militaire dienst gegaan als 
vrijwilliger, maar wel betaald.  Ik zat bij de verbindingsdienst en deed tegelijkertijd een 
cursus elektronica.  Daarna ging ik werken bij het Zeeman Laboratorium (voormalig 
natuurkundig laboratorium aan de Plantage Muidergracht in Amsterdam). Mijn professor 
aldaar heeft mij toen geadviseerd om te gaan studeren en dat ben ik gaan doen: 
natuurkunde aan de Vrije Universiteit. Ik ben gepromoveerd in de hogere energiefysica. 
Bij Het Zeeman heb ik ook mijn Italiaanse vrouw, Pinuccia, leren kennen. Dus Het 
Zeeman heeft een bepalende rol gehad in mijn levensloop. 

 

Andere werkgevers? 



Ik ben begonnen bij de PTT. Ik werkte bij de afdeling Video Straalverbindingen. Er 
bestonden nog geen satellieten in die tijd. Uitzendingen werden gestraald. Later ging ik 
bij de Valeriuskliniek werken. Ik maakte computerprogramma's voor de analyse van EEG 
en EMG. Ik heb ook nog meegewerkt aan het Neutrino experiment in Zwitserland.  
 
 
Hobby’s? Sport? 
Ik houd ervan om problemen op te lossen, wiskundig of anderszins. Sudoku’s vind ik ook 
leuk. Niet zozeer om zelf op te lossen, maar om in kaart te brengen op welke manieren 
zo’n puzzel kan worden opgelost. Ik heb daar een computerprogramma voor ontworpen. 
 
Wat ik ook graag doe, is een beetje op mijn gitaar tokkelen bij een kampvuur. Dat doe ik 
eigenlijk te weinig. 
 
Via Fons Turien, met wie mijn tweelingbroer hardloopt, kwam ik in aanraking met 
bridgen. Zo ben ik terecht gekomen bij BC De Looier. Daar heb ik Chun ontmoet, mijn 
‘verloofde’ Mijn vrouw was toen drie jaar geleden overleden. 
 
Het mooiste aan het bridgespel vind ik de aspecten die samenwerking vragen. 
Tegenspel, bieden. Het is heel leuk als je elkaars bedoelingen begrijpt.  
 
 
Kunnen er dingen beter op de club? Een andere voorzitter misschien? Of betere 
wc’s?  
 
Cor lacht: ‘Het is goed zo.’ 
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